
 
 

 
Schriftelijke vragen 
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Inleiding 

Inwonersbelangen heeft twee vragen over afwerking van het Defensie-eiland, één over een kunstwerk en 
één over een gepland speeltoestel.  

Hugo-Kotenstein heeft zich in de afgelopen jaren ingezet om de kunstwerken die op het Defensie-Eiland 
aanwezig waren zichtbaar terug te laten komen. Drie van de vier kunstwerken zijn teruggeplaatst er 
ontbreekt er dus nog een. Dat is het smeedwerk welke door onderzoek van een betrokken inwoner weer 
boven water gekomen is, zie bijgevoegde afbeelding. Hans Schmidt, toenmalig burgemeester, had beloofd 
dat dit smeedwerk weer op zijn oorspronkelijke plek bij de ingang van gebouw B weer terug zou komen 
zodat deze voor  iedereen zichtbaar is.  

1. Wanneer kunnen we verwachten dat het smeedwerk weer op zijn oorspronkelijke plek terug gezet 
gaat worden? 

In juli 2019 heeft Inwonersbelangen vragen gesteld over de speeltoestellen die geplaatst zouden worden 
op het speelterreintje naast de Mandelabrug. In antwoord is door college gezegd dat deze nog in productie 
was en dat met de bewoners van het eiland nog overleg zou plaatsvinden. Dat laatste is gebeurt en is 
toegezegd aan de bewoners dat het uiterlijk oktober 2020 geplaatst zou worden. 

2. Kan het college zeggen in welk jaar het speeltoestel wel geplaatst gaat worden? 
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